
 

 

Ciechanów, 8 czerwca 2017 r. 

 

 

 

Sz. Pan Mariusz Stawicki 

Radny Miasta Ciechanów 

 

 

 

Odpowiadając na wniosek zgłoszony podczas sesji Rady Miasta w sprawie braku punktu 

informacji turystycznej w mieście uprzejmie informuję, że  rozważone zostanie uruchomienie takiego 

punktu po realizacji inwestycji związanych ze wzrostem potencjału turystycznego miasta,                              

t.j.: rewitalizacji wieży ciśnień i kamienicy przy ul. Warszawskiej.  

         Prezydent Miasta 

         /-/Krzysztof Kosiński 

 


